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Wniosek do projektu budZetu Miasta Woclawek
na rok budZetowv 2020

W zwi4zku zrozpocz7ciem prac nad projektem budZetu Masta Woclawek na rok 202A przedstawiam

nastgpuj4c4 propozycjg do projektu budZetu dotyczqce zadarl'a;'

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadanraprzy planowaniu wydatk6w biel4cych/ maj4tkowych na rok
budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Termomodemizacja budynku Szkoly Podstawowej

nr 2 jest koniecznoSci4. Utrata ciepla w wyniku nieszczelnych okien, braku warstwy izolacyjnej na Scianach

budynku powoduje wysokie rachunki za energie ciepln4. Szatniach zamontowane s4 tzsrt. grzejniki Faviera,

lrt6re stanowi4zagroaenie dla zdrowia i2yciauczni6w. Termomodemizacjabudynku poprawi r6wniez
funkcjonalno$i budynku i jego wygled estetycmy. Od strony boiska znajduje wejScie z podmur6wk4, kl6ra
jest popgkana, odpada tynk- jest to miejsce w kt6rym spgdzaj4 czas osoby spo4rwaj4ce alkohol, o czym
Swiadcz4 pozostawianeprzeznich butelki po alkoholu. W Scianach budynku zamontowane s4luxfery, kt6re

s4 popgkane zar6wno os strony wewngtrznej jak i zewngtrznej, stwarzaj1c zagrohenie zar6wno dla daeci i
n*odziezy jak i innych pracownik6w szkoly.
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